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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 28. november 

2007 (Alm. del - spørgsmål nr. 7) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 7: 

  

”Hvad har ministeren gjort for at forbedre forholdet mellem gartnerierhvervet og 

Direktoratet for FødevareErhverv på baggrund af det brev, som Dansk Gartneri sendte 

til daværende fødevareminister den 27. august, hvor der blev klaget over 

sagsbehandlingen i DFFE, og har dette brev ført til ændringer i sammensætningen af det 

personale, som administrerer støtteordningen til producentorganisationer for frugt og 

grønt?” 

 

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2007-8, 1. samling, jf. FLF alm. 

Del – spørgsmål 14. 

 

 

Svar: 

 
Ansvaret for administrationen af støtteordningen til producentorganisationer for frugt og 

grønt er uddelegeret til Direktoratet for FødevareErhverv. Direktoratet har om 

administrationen af den pågældende ordning oplyst følgende, hvortil jeg kan henholde 

mig: 

 

”Direktoratet foretager løbende en vurdering de ressourcer, som afsættes til 

forvaltningen af de enkelte ordninger, som administreres af direktoratet og foretager 

hvis det viser sig påkrævet de nødvendige justeringer. Forvaltningen af støtteordningen 

for producentorganisationer for frugt og grønt er blevet vurderet i september 2007, 

hvilket har resulteret i en ændring af opgavevaretagelsen, herunder en tilførsel af 

personaleressourcer.” 
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